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اولین جلسه پایش برنامه عملیاتی در سال 98 دانشکده برگزار شد

به گزارش روابط عمومی، در این جلسه رئیس دانشکده ضمن قدردانی از تلاش های مسئولین پایش برنامه عملیاتی و

واحدهای دانشکده بر اهتمام به ارتقاء رتبه دانشکده تاکید کرد.

دکتر اصغر تنومند گفت: کسب نمره عالی از این برنامه به معنی این است که ما در مسیر درست تعالی گام بر می داریم و توسعه دانشکده و ارتقاء به سطح بالاتر دور از دسترس

نیست.

مسئول پایش برنامه عملیاتی نیز با جمع بندی اهم اقدامات انجام شده در خصوص برنامه عملیاتی سال 97 ضمن ارائه گزارش به فرصت باقیمانده برای بارگذاری برنامه ها اشاره

کرد و گفت: رعایت زمان بندی و توجه به کیفیت مستندات باید مد نظر همکاران باشد.

دکتر خاطرنشانیان فام افزود: از آنجا که تحلیل پیشرفت برنامه عملیاتی با هدف شناخت علل و عوامل انحراف و شناسایی راهکارها صورت می گیرد بارگذاری مستندات لازم مورد

انتظار است.

در این جلسه معاونین و مسئولین پایش برنامه عملیاتی به بیان نظرات و پیشنهادات و همچنین وضعیت عملکرد خود در ارتباط با اجرای برنامه عملیاتی پرداختند.
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